
Vergeten voetballer

Tom Binnendijk 

Voor de driemaandelijkse rubriek de Vergeten Voetballer werd 

ditmaal een bezoek gebracht aan keeper Tom Binnendijk in ’s-Gravenzande die één 

seizoen (2014-2015) voor MVV '27 uitkwam. Bij aankomst werd eerst maar eens 

gevraagd of hij nog ergens onder de lat staat. 

  

Zeven tegen zeven 

Jazeker, in een vriendenteam bij Lyra waar dit afgelopen jaar voor het eerst in 

een ‘zeven tegen zeven’-ploeg onder de 35 jaar kon worden gespeeld. Tot die 

tijd vormden wij het vierde elftal, maar kwamen vaak spelers te kort. Soms had 

je er net aan genoeg, maar dus geen reserves. Enkele ploeggenoten hebben een 

eigen zaak, konden dus niet 

altijd komen opdraven en dat is 

natuurlijk begrijpelijk. Dan 

moest je elders spelers gaan 

regelen en dat waren we op een 

gegeven moment wel een keer 

zat. Nu we dus in deze nieuwe 

vorm spelen op ’n half veld 

hebben we wekelijks voldoende 

spelers om te starten. 

Naar MVV '27 

Bij Lyra speelde ik al een aantal 

jaren in het tweede elftal en 

vervolgens ook met regelmaat in 

het eerste. Toen kwam doelman 

John de Widt terug van 

Scheveningen en hem werd min 

of meer beloofd dat hij eerste 

keeper zou worden in De Lier. In 

de voorbereiding kregen we 

desondanks beiden de kans 

onszelf te laten zien en John werd vervolgens de eerste keus van de trainer. Ik 

was daar uiteraard teleurgesteld over en had iets meer krediet verwacht hoewel 

concurrentie natuurlijk altijd wel goed is. Met het tweede elftal waren we dat 

jaar ervoor kampioen geworden en had ik zelf een goed seizoen gedraaid. 

Tom Binnendijk, ontspannen zittend in de achtertuin. 
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Geruchten gaan dan al snel rond en vervolgens werd ik door Arno van Nierop 

gepolst. Bovendien was Dick Bos, die een verleden MVV '27 had, mijn 

keeperstrainer bij Lyra. Wie weet heeft ook hij wel een bijdrage geleverd voor 

mijn overgang naar Maasland. Na deze gesprekken belden ook nog Westlandia 

en VELO, maar ik had mijn woord al gegeven aan MVV '27. Uiteindelijk heb ik 

van dat jaar ook totaal geen spijt gehad. 

  

Rode kaart tegen SC Monster 

Bij MVV '27 stond ik zo’n beetje de eerste tien wedstrijden onder de lat, maar 

tegen SC Monster ontving ik een rode kaart na het onderuit halen van een 

doorgebroken speler. Glenn Mostert nam mijn plaats over en deed het 

hartstikke goed. Hij had mij ergens in september ook al eens moeten vervangen 

toen ik in de thuiswedstrijd tegen Die Haghe door een Haagse aanvaller werd 

geschopt. Die speler moest met rood naar de kant, maar ik zat met een dubbel 

geklapte enkel. 

Na de schorsing naar aanleiding van die rode kaart tegen SC Monster liet 

trainer Martin Vermeer mij even met rust om weer terug te laten komen met 

beide benen op de grond. Echter in de eerste de beste wedstrijd in het tweede 
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Zaterdag 20 september 2014, MVV 27 - Die Haghe (3-0). Tom plukt hier de bal voor een Haagse 

aanvaller gevaarlijk kan worden, maar zou later met een blessure uitvallen. Links Yennick Berrevoets en 

rechts Lars Kloet.
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team pakte ik ook weer een rode kaart door weer een doorgebroken speler af te 

stoppen. Dat was net voor de winterstop en daardoor kwam ik eigenlijk in het 

voorjaar helemaal op een zijspoor. Daarbij had ik ook nog eens de pech dat ik 

beide wedstrijden tegen Lyra niet in de basiself stond. Dat was misschien nog 

wel het meest zure van dat seizoen. 

Pas op de plaats 

Het was tegenvallend dat je nu wedstrijden moest keepen in het tweede elftal, 

want daar was je niet voor naar Maasland gekomen. Ik wilde de stap maken 

om ergens vaste doelman te worden, maar door blessures en schorsingen werd 

dat dus een lastig verhaal. 

Mijn verstandhouding met Martin Vermeer werd er niet veel beter op. Ik kreeg 

zo nu en dan wel uitleg met betrekking tot keuzes, maar geen aanbevelingen 

om te proberen weer meer in beeld te komen. 

Dat seizoen hadden we bovendien te maken met de gezondheid van 

keeperstrainer John van der Meij die aan ALS leed en in het voorjaar zou 

komen te overlijden. Diens zoon Danny nam deels de taken over van zijn vader, 

dus het was ook zeker niet het beste moment om stampij te maken. We hadden 

veel respect voor John in die uitermate moeilijke tijd.  

Het competitieduel MVV '27 - VDL (2-1) in december stond in het teken van de 

ongeneeslijke zieke John die bij beide ploegen keeperstraining had gegeven. 

Mijn herinnering hieraan is sowieso dat ik geschorst stond toe te kijken langs 

de zijlijn en dat er na de gescoorde doelpunten naar John gerend werd om hem 

te laten delen in de feestvreugde? Het was een mooie, emotionele middag. 

  

Terug naar Lyra 

Daar Martin Vermeer oorspronkelijk nog een jaar langer zou blijven bij MVV 

'27 was ik al om me heen aan het kijken. Lyra kwam ergens in maart weer in 

beeld, omdat John de Widt aan het einde van het seizoen definitief zou 

stoppen. De keuze voor mij om terug te gaan was gemakkelijk. 

In De Lier werd ik vervolgens de vaste keuze onder de lat bij het eerste elftal, 

maar na zo’n anderhalf seizoen kreeg ik een enkelbandblessure en was 

daarmee ongeveer ‘n half seizoen uit de running. Na het herstel ben ik ’n jaar 

bij een vriendenteam gaan spelen, maar werd door hoofdtrainer Pim van der 

Hoorn alsnog gevraagd om toch weer aan te haken bij het eerste team. De 

voorbereiding van het seizoen 2018-2019 heb ik meegedaan, maar bij het begin 

van de competitie liep ik een ernstige handblessure op. Dat kostte mij nog weer 

eens negen maanden en toen was ik ook helemaal klaar met het selectievoetbal. 

  

Niet altijd keeper geweest 

Ik stond trouwens niet vanaf mijn eerste voetbaljaar onder de lat bij Lyra. Tot 

aan de C, zoals dat toen nog heette, stond ik als laatste man opgesteld in C4. 
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Onze toenmalige keeper raakte geblesseerd en was daar zo’n half jaar zoet mee. 

Ik ben vervolgens in het doel gaan staan en bleek er enige aanleg voor te 

hebben. Toen bood men mij een keuze aan, óf keeper in C1 óf verder als laatste 

man in C2. Die eerste mogelijkheid ben ik gaan uitproberen en wilde 

ontdekken of ik dat leuk zou vinden. Je kreeg direct serieuze keeperstrainingen 

en zo ben ik langs alle hoogste selectie-elftalen binnen de junioren gegaan. 

Een klik hebben 

Bij MVV '27 had ik niet een speciale klik met één iemand, maar als keepers 

onderling konden we het erg goed met elkaar vinden. Bart den Broeder, Glenn 

Mostert en ikzelf waren weliswaar elkaars concurrent, maar je bouwde toch 

ook een bepaalde onderlinge band op. Dat was toch net iets anders dan met de 

veldspelers. Ik ben sowieso niet al te moeilijk in de omgang, dus kon het toch 

verder met iedereen wel goed vinden. 

Je vraagt naar mijn sterke punten als keeper. Op de lijn keepen ging mij goed af 

en in één op één situaties. Daarbij kon ik mij verbaal ook goed laten horen en 

mensen op de juiste plek neerzetten. Gedurende je loopbaan wil je nog meer 

een allrounder worden en alles verder verbeteren. Tussen je 25e en 35e jaar moet 

je toch op het hoogtepunt zitten van je carrière. 
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Spelsituatie uit het verloren nacompetitieduel MVV 27 - UVS (1-2) op zaterdag 23 mei 2015. De 

Maaslanders zouden degraderen naar de derde klasse. Links staat Dion Dickhoff.
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Hobby’s en gezin 

Naast het voetballen fiets ik dagelijks naar mijn werkgever Rijk Zwaan in De 

Lier. En als nieuwe bezigheid is het wekelijks padellen erbij gekomen op een 

industrieterrein hier in ’s-Gravenzande. Dus hebben bewoners er, in 

tegenstelling tot mensen in Monster, niet de hele avond last van dat eindeloze 

‘geplok’ van die batjes.  

Door de drukte met je gezin en het werk laat ik het even bij deze bezigheden. Ik 

ben getrouwd met Monica en samen hebben we twee dochters, te weten Femm 

(8 jaar) en Lynn (4). 

Wanneer de kinderen wat ouder zijn en ikzelf gestopt met het voetbal lijkt het 

mij leuk om ergens in het Westland keeperstrainer te worden. Ik heb al een 

tijdje als trainer meegelopen op een keepersschool van Arjan van der Kaaij. 
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Tom en Monica met hun dochters Femm (links) en Lynn.



VERGETEN VOETBALLER TOM BINNENDIJK

  

Coördinator 

Bij Rijk Zwaan ben ik Coördinator Planning en Logistiek bij de afdeling 

aubergines en paprika’s. Wij vallen onder de breeders (veredelaars) die voor 

deze groenten weer nieuwe rassen bedenken en wij doen al het ondersteunende 

werk voor hen. Wij plannen bijvoorbeeld de teelten in de kassen bij zowel Rijk 

Zwaan zelf als in het buitenland en zorgen daar tevens bij dit ook onder de 

heersende regelgeving wordt gedaan. Wil een veredelaar dat de zaden naar 

bijvoorbeeld Turkije, Spanje of andere landen worden verzonden dan regelen 

wij dat eveneens voor ze. 

Toch wil ik nog even terug naar het voetbal. Ik hoop dat MVV '27 en Lyra 

komend seizoen weer bij elkaar zijn ingedeeld en dat ik dan beide wedstrijden 

kan bijwonen, maar dat is uiteraard wel afhankelijk van ons eigen speelschema. 

Het zou ontzettend leuk weer wat oude bekenden langs het veld te treffen. 
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